
主语多样性练习参考答案

1. 把空闲时间花在电脑游戏上的孩子更容易患上肥胖症。---主语被修饰
Children who spend most of their time playing computer games are more likely to suffer from obesity. 

2. 提供每个孩子接受教育的机会花费政府很多钱。---长动名词做主语
Providing every child with the opportunity to receive education costs the government huge amounts of money. 

3. 是否一栋老建筑应该被拆掉取决于它的历史和艺术价值。---疑问句做主语从句
Whether an old building should be torn down/knocked down depends on its value in history and art. 

4. 政府应该做的是对不健康食物和饮料征收高税。---疑问句做主语从句
What the government should do is to impose high taxes on unhealthy food and drinks. 

5. 政府不可能给每个年轻人提供免费的大学教育。---用It is结构来写
It is impossible for any government to provide every young adult with free university education. 

6. 利用传统文化和风俗来挣游客的钱有助于本地人继承这些传统生活方式。---长动名词做主语
Using traditions and customs to make money from tourists helps to encourage local people to inherit traditional ways of living. 

7. 想要对环保做贡献的人必须牺牲自己的舒服和便利生活方式。---主语被修饰
People who intend to make contributions to environmental protection have to sacrifice their comfortable and convenient ways of life. 

8. 快餐食物的过度消费(excessive consumption)是很多人遭受肥胖症的最主要原因。---抽象名词短语做主语
Excessive consumption of fast food is the main reason why so many people are suffering from obesity.

9. 邻居之间交流的缺乏是因为人们太忙而没有时间参加社区活动。---抽象名词短语做主语
Lack of communication and interaction between neighbours is mainly because people are too busy to have any time for community activities. 

10. 高中毕业之后就直接工作的年轻人能够早点经济独立并且积累更多工作经验。---主语被修饰
[bookmark: _GoBack]Young people who start to work straight after high school are able to become financially independent much earlier and accumulate more work experience. 
